
Tirsdag den 28. juni 2022: Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Engholm Søpark, kl. 19.00, 

hos Bent Hald Larsen  – Engholm Søpark 124.  

Til stede:  
• Knud B. Troelsen – Engholm Søpark 7 (suppleant) 
• Martin Laurberg – Engholm Søpark 43 (formand)  
• Bent Hald Larsen – Engholm Søpark 124 (sekretær) 
• Poul Pilgaard – Engholm Søpark 132 (næstformand) 
• Henriette A. Karlsson – Engholm Søpark 9  
 
  
1.       Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde. 
 
2.       Fordeling af opgave i bestyrelsen 
a.       Postkassen  
         i.    Oprensning af søen. Knud har ansvar for at kontakte KPC vedrørende afklaring omkring oprensning  
                af søen.  
b.       Opfølgning/kontrol af vedligehold grønne områder.  
          i.    Poul kontakter anlægsgartner ift. løbende afregninger. 
          ii.   Poul kontakter anlægsgartner for at få udskiftet træ ved rundkørslen  
c.       Opdatering af hjemmeside –  
          i.    Kontakt til webmaster– Vi arbejder på sikring af hjemmesiden.  
d.       Økonomi – Bank, regninger, kontingenter osv. 
          i.  – Afklaring af tilbud. Martin indkalder til møde i uge 32 med to virksomheder der har givet tilbud. 
 
3.       Status på løbende opgaver. 
a.       Status på det ”store” grønne område. 
              i.      Der er fremsendt udkast fra anlægsgartner på beplantninger og legeredskaber på arealet, som  
                 ideudvalget kan arbejde videre med.  
             ii.      Idé-udvalget arbejder videre på opgaven. (Henny, Ivan, Lena og Martin) – Der arbejdes med en 
                 udvidelse af ideudvalget  
b.       Status på det ”lille” grønne område. 
             i.      Arbejde pågår og Martin følger op med Henrik vedr. tidligere aftal 
         ii.   Poul undersøger pris på opsætning af affaldsstativ på arealet.    
c.       Vejbelysning jf. møde med Herning kommune d. 9. maj. 
             i.      Martin følger op med Herning Kommune, samt det belysning der ikke fungerer. 
d.       Asfalt på sti ud for ESP 100. 
             i.      Der indhentes tilbud ved Poul. Arbejde pågår.  
e.       Asfalt på manglende stykke ved rundkørsel. 
            i.      Der indhentes tilbud ved Poul. Det undersøges om udgiften kan tages under 5 års eftersyn med  
               KPC v/ Knud  
f.        Forsikringer. 
            i.      Henriette følger op med Thisted forsikring om tilbud. Skal afklares på næste bestyrelsesmøde. 
g.       Øvrige. 
 
4.       Fremtidige opgaver. 
b.     Støjværn mod motorvej. 
            i.      Bestyrelsen ajourfører løbende vedrørende udvidelsen af motorvejen Herning N. mod Holstebro. 
               Knud følger op, da der begynder at ske noget på det område nu.  
b.       Øvrige. 



                i.      Der er udarbejdet et visionsudkast ES2030 – skab værdi for dig selv og fællesskabet.  Martin laver 
                 FB opslag  
               ii.      Henriette kontakter Google og vejdirektoratet for at forhindre tilkørsel af tung trafik på  
                  stamvejen. 
           iii.   Poul undersøges om mulighed for at opsætte spejl ved rundkørsel ES 90 samt ES132 
           iv.   Forespørgsel omkring græsslåning på det offentlige areal ned mod cykelsti og søerne. Det  
                  påhviler de enkelte grundejere at vedligeholde. 
  
5.       Eventuelt, herunder næste møde d. 30.8.2022 kl. 19.00 ES 9 
 


